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Abstract

        
Good out-patient after-care is just as decisive as the previous operation.
In the first place, it is a question of organisation and co-operation between the hospital (doctor and physiotherapist), the family doctor and the parents.
Whether fractures or soft-tissue injuries (muscles, joint-ligaments, tendons or nerves) are being treated, out-patient after-care must guarantee -
1. follow-up of the course of healing, final examination with the possible therapeutic consequences (where there is a remaining deformity or difference in length) and the prompt planning of necessary secondary operations.
2. prescription and supervision of physiotherapy, with documentation of the success of this treatment.
3. introduction of rehabilitation (where there is a permanent defect or handicap).


      
        
Zusammenfassung

        
Eine gut ambulante Nachbehandlung ist mindestens ebenso entscheidend wie der vorangegangene operative Eingriff.
Sie ist in erster Linie eine Frage der Organisation und der Zusammenarbeit von Klinik (nachbehandelnder Arzt und Physiotherapeut), Hausarzt und Eltern.
Die ambulante Nachbehandlung muß - ob es sich um Frakturen oder Weichteilverletzungen (Muskel, Gelenksbänder, Sehnen, Nerven) handelt -
1.die Kontrolle des Heilungsverlaufes, die Abschlußkontrolle mit den sich evtl. ergebenden therapeutischen Konsequenzen (bei Verbleiben von Fehlstellungen oder Längendifferenzen) und die rechtzeitige Planung von notwendigen Zweiteingriffen,
2. die Vorschreibung und Lenkung, die Physikotherapie mit Dokumentation des Behandlungserfolges,
 3. die Überleitung in die Rehabilitation (bei verbleibenden Defekten oder Behinderungen) umfassen.


      

Key words

Follow-up of the Course of Healing - Supervision of Physiotherapy - Introduction to Rehabilitation
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